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Val av styrelse 
Valnämnden har under våren haft möten med föreningens kansli respektive ordförande, dessutom 
telefonkontakt med övriga styrelseledamöter och revisorer. Ledamöterna Agneta Linton och 

Gustav Walllin har, efter många års förtjänstfullt styrelsearbete, tackat nej till omval.  

Valnämndens förslag till beslut: 
Omval av Kerstin Bernow, som ordförande för två år. 

Nyval av Rebecca Ahlstedt och Susanne Bäckström för två år. 

I styrelsen ingår dessutom Magdalena Franciskovic, Henrik Nerlund, Owe Swanson och Malin 
Zimm, valda fram till stämman år 2025. 

Presentation av nämndens förslag till nyval: 
Rebecca Ahlstedt är lektor på Konstfack vid institutionen för design, inredningsarkitektur och 
visuell kommunikation. Hon läste sin masterutbildning vid HDK, Alvar Aalto Universitet, Esbo samt 
Design Academy, Eindhoven och fortsatte därefter med forskarutbildning vid Konstfack och 
Stockholms universitet. Utöver sitt arbete på Konstfack driver hon Studio Rebecca Ahlstedt och  
den internationella Undeni. Rebecca bor i Enskede och är 50 år. 

Susanne Bäckström är utbildad planeringsarkitekt vid BTH och är chef för stadsutveckling på 
Vasakronan. Hon har tidigare bland annat varit regionchef för stadsbyggnad på Sweco och 
stadsplanerare vid Stockholms stadbyggnadskontor, där hon deltog i utvecklingen av Hammarby 
Sjöstad. Susanne bor i Nacka och är 54 år. 

Val av revisorer 
Valnämndens förslag till beslut: 
Omval av Erik Stenberg och Staffan Read för ett år. 

Valnämnden har bestått av Mats Egelius (sammankallande), Olof Grip och Tomas Saxgård. 


